

Bianca Passera 女士在京介绍科莫湖 Lario Hotels 酒店集团

Ms. Bianca Passera Introduces Lario Hotels on Lake Como in Beijing



酒店户外科莫湖景色

2019年11月下旬，意大利Lario Hotels酒店集团总裁兼首席执行官Bianca Passera女士来到北京，带来了Lario Hotels酒店集团的最新介绍。

意大利著名旅游胜地科莫湖距离马尔彭萨机场约45分钟，与米兰和瑞士相邻，地理位置十分优越。作为科莫湖酒店业的领军，Lario Hotels已成功经营60余年，旗下各具特色的4家酒店环绕科莫湖而建，让客人充分感受科莫湖的魅力。Vista Palazzo是科莫市中心唯一一家五星级豪华酒店，也是市内唯一一家全年营业的酒店，Bianca Passera女士亲自参与了酒店室内设计，格调温馨舒适，简洁时尚。酒店浴室为绿色系列，每间浴室颜色不同，从淡绿到墨绿，不仅美观还给人以新鲜感。Hotel Villa Flori位于科莫湖上，由19世纪的一座别墅改造而成，每间客房设有私人阳台，湖水、山脉、森林，美不胜收。The Hotel Terminus占据优越地段，距离大教堂只有100米，经由19世纪意大利早期的豪华宫殿改造，并将伦巴第的贵族特征、自由风格和高雅品味保留下来。Posta Design Hotel位于理性主义建筑师朱赛普·特拉尼设计的早期建筑内，酒店尽量保留其原始设计，如主楼梯是伊斯特拉大理石制成，每个房间的浴室都采用了这种材料，所有地板采用烟熏橡木，所有家具和灯具皆为意大利高端品牌，让顾客享受高品质生活体验。

In late November 2019, Ms. Bianca Passera, President and CEO of Lario Hotels in Italy, came to Beijing to present the latest introduction of Lario Hotels.

The famous Italian tourist destination Lake Como with its superior location is about 45 minutes away from Malpensa Airport and adjacent to Milan and Switzerland. For over sixty years, Lario Hotels has been a leading company in the hospitality industry of Lake Como. Its four hotels around the Lake Como allow guests to fully experience the charm of Lake Como.

Vista Palazzo is the only five-star luxury hotel in the center of Como city and the only hotel in the city that operates around the year. Ms. Bianca Passera personally participated in the hotel's interior design in a warm, comfortable, simple and stylish style. The hotel bathrooms are of green series, from light green to dark green. They are not only beautiful, but also give a sense of freshness. Hotel Villa Flori, converted from a 19-century villa, is located on Lake Como. Each room is designed with a private balcony to enjoy the beautiful view of lake, mountains and forest. The Hotel Terminus has a superior location, only 100 meters from the Cathedral. It is converted from an early 19th-century palazzo, whose Liberty style and tasteful elegance, typical of the Lombard aristocracy, has been artfully preserved. Located in the early buildings designed by the great Rationalist architect, Giuseppe Terragni, Posta Design Hotel kept its original design as much as possible, such as the main staircase in precious Istria marble, which is also used for the elegant baths in each room. Native Italian 'smoked' oak covers all the floors, while the furnishings and fixtures are provided by the finest names in high-end Italian design.



Vista Palazzo酒店起居室



Hotel Villa Flori